

Title (en)

Electric keyboard for switches or similar.

Title (de)

Elektrische Tastatur für Schalter o. dgl.

Title (fr)

Clavier pour interrupteurs ou objet similaire.

Publication

EP 0201572 A1 19861120 (DE)

Application

EP 85905769 A 19851107

Priority

DE 3440979 A 19841109

Abstract (en)

[origin: WO8603053A1] An electric component is proposed, such as a keyboard, in which, to simplify production, a common keyboard element is used as a lower part of the casing for individual switches or individual keys and simultaneously as a conductor plate. For this, recesses (12) are provided in the keyboard element (11) to receive the individual switches (13), while on the lower side (16) conductor paths are applied by the silk-screen process.

Abstract (fr)

On propose un composant électrique, par exemple un clavier, dans lequel pour rendre sa fabrication plus aisée un élément de clavier sert de partie inférieure du boîtier pour des interrupteurs ou touches individuels et en même temps de plaquette imprimée. A cette fin des dégagements (12) sont prévus dans la partie clavier (11) pour recevoir les interrupteurs individuels (13), alors qu'on imprime du côté inférieur (16) des pistes conductrices par la technique sérigraphique.

IPC 1-7

H01H 13/70

IPC 8 full level

H01H 13/70 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01H 13/70 (2013.01); **H01H 2207/008** (2013.01); **H01H 2223/054** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8603053A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

WO 8603053 A1 19860522; DE 3440979 A1 19860515; DE 3576427 D1 19900412; EP 0201572 A1 19861120; EP 0201572 B1 19900307

DOCDB simple family (application)

DE 8500443 W 19851107; DE 3440979 A 19841109; DE 3576427 T 19851107; EP 85905769 A 19851107